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PREDSJEDNIKU HRVATSKOGA SABORA

Na temelju članka 196. Poslovnika Hrvatskoga sabora te sukladno članku 41. Zakona o proračunu (”Narodne novine” broj, 144/21) na PRIJEDLOG
DRŽAVNOG PRORAČUNA REPUBLIKE HRVATSKE ZA 2025. GODINU I PROJEKCIJA ZA 2026. I 2027. GODINU podnosim/imo sljedeći

AMANDMAN

BROJČANA OZNAKA I NAZIV PLAN ZA 2025. POVEĆANJE NOVI PLAN
2025.

PROJEKCIJA
ZA 2026. POVEĆANJE

NOVA
PROJEKCIJA

ZA 2026.
PROJEKCIJA

ZA 2027. POVEĆANJE
NOVA

PROJEKCIJA
ZA 2027.

078 MINISTARSTVO ZAŠTITE OKOLIŠA I
ZELENE TRANZICIJE

990.589.444 3.000.000 993.589.444 959.082.944 2.000.000 961.082.944 647.237.336 1.000.000 648.237.336

07805 Ministarstvo zaštite okoliša i zelene
tranzicije

781.424.563 3.000.000 784.424.563 782.242.067 2.000.000 784.242.067 475.441.140 1.000.000 476.441.140

34 ZAŠTITA I OČUVANJE PRIRODE I
OKOLIŠA

780.421.563 3.000.000 783.421.563 781.489.067 2.000.000 783.489.067 474.638.140 1.000.000 475.638.140

3402 ZAŠTITA OKOLIŠA 660.081.632 3.000.000 663.081.632 714.436.000 2.000.000 716.436.000 453.987.338 1.000.000 454.987.338

BROJČANA OZNAKA I NAZIV PLAN ZA 2025. SMANJENJE NOVI PLAN
2025.

PROJEKCIJA
ZA 2026. SMANJENJE

NOVA
PROJEKCIJA

ZA 2026.
PROJEKCIJA

ZA 2027. SMANJENJE
NOVA

PROJEKCIJA
ZA 2027.

020 VLADA REPUBLIKE HRVATSKE 156.102.013 3.000.000 153.102.013 166.961.664 2.000.000 164.961.664 153.967.848 1.000.000 152.967.848
02005 Vlada Republike Hrvatske 7.636.583 3.000.000 4.636.583 6.751.184 2.000.000 4.751.184 6.735.307 1.000.000 5.735.307

OBRAZLOŽENJE

Zbog alarmantne ekološke situacije koja traje više desetljeća bez aktivnosti na području grada Knina , tražim promtno reagiranje i osiguravanje



sredstava za sanaciju štetnih i opasnih laguna pored tvornice DIV u Kninu . Riječ je o ekološkoj crnoj točki koja prijeti rijeci Orašnici te Krki
a po istraživanjima teški metali iz rijeke Krke u roku 24 sata mogu doći sve do mora .Snacijski program koji su financirali Hrvatske vode , Grad
Knin , Šibensko kninska županija i DIV grupa završen je prije 3 godine . Građani Knina i Šibensko kninske županije ne mogu čekati tko će
financirati sanaciju , to treba započeti na teret države a potom riješavati financijsku odgovornost . Zdravlje nema cijenu , a nalaz Agronomskog
fakulteta mulja iz laguna pokazao je ekstremno visoke vriejdnosti kroma , fosfora , aluminija , kalcija , željeza , kalija , magnezija , natrija i
silicija . Cink prelazi 40 puta maksimalno dozvoljene vrijednosti .U periodu od 2009 - 2019 zbog kninskih laguna zabilježeno je 11 izlijevanja
tijekom kojih se zagađujući sadržaj prelio u rijeku Orašnicu . Dodatna otegotna okolnost je i izgrađeni pročistač koji tone ,a izgradnju prate i
pravni repovi te je Grad Knin , obzirom na EU sredstva , prijavi osve na Europski ured za borbu protiv prevara ( OLAF ) te Uskoku .Molim da se
sredstva uvrste u proračun kako bi se po Snacijskom projektu pristupilo sanaciji .

Ivica Ledenko, zastupnik   __________________________


